STATE OF ILLINOIS DEPARTMENT OF REVENUE Y

UNDER THE ILLINOIS INCOME() TAX ACT IN THIS INSTRUMENT WAS PREPARED BY SUPERVISOR OF LIENS DEPT. OF REVENUE SPRINGFIELD, ILLINOIS

A86022-IIT154

ANTHONY KING 655 W IRVING PK RD APT 5311 CHICAGO, IL 60613 SOCIAL SECURITY:

TRACK NO/LOC

3

-- POSTING CONTROL: KING

BATCH DOCUMENT : 8616362103-025

TAX YEAR ENDING: 12/81
TYPE OF TAX : IL-1040

87034469 TYPE OF TAX

COP .

COOK

pursuant to illinois revised statutes, chapter 120, section 1-101 et SEQ., as amended, notice is hereby given that there is due the department of revenue of the state of illinois from the above named person(s).

\$ 364.00 IN TAX

\$ 110.37 IN PENALTIES THROUGH 10/17/86

\$ 215.40 IN INTEREST THROUGH 10/17/86

OR TOTAL TAX, PENALTY AND INTEREST OF \$ 689. 7



THAT BY VIRTUE OF THE SAID SECTIONS OF THE ILLINOIS REVISED STATUTES, THE AMOUNT OF THE ABOVE TAX AND PENALTY, PLUS INTEREST OF THE UNPAID TAX AND PENALTIES ARE PAID OR REDUCED TO JUDGMENT, IS A LIEN IN FAVOR OF THE DEPARTMENT OF REVENUE OF THE STATE OF ILLINOIS UPON ALL THE REAL AND PERSONAL PROPERTY OF THE ABOVE HAMED PERSON(S) OWNED OR HEREAFTER ACQUIRED BY SUCH PERSON(S).

DIRECTOR OF REVENUE

UNOFFICIAL COPY

三类型点,数1.70mg,14.4.70kg,12.75的12.75的12.75的13.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.15的14.4.

气,天然,一条形,为可控队从此法院,唯一学院,在提供成长为提供。为"是"的"是"是经验的是管理的,就是是多

COOK COUNTY, ILLINOIS
FILED FOR RECORD

1987 JAN 20 AM 9: 22

只见的原则,另外,一点连连的数据,就是没有的,只有一句传统。 "我们这种分类的"建筑"的"我发现数",基础第二等等,不是累容了**是**。 实现,要见此的

以大师国民政治公司,1447年,1577年的1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年,1978年

,也许是一个人就一个大大要好,这样是一样的,这对此是是实现来。但如此学验的现在形式的现在分词,也是一个心理的是一种的一种的人们。

on and the transfer of the factor of the first of the first of the first first of the first of t

SENTINGT GROWN SATORING BY

non harron or the transmittent of the description of the description of the second of

点,1、1000年 · 2012年 · 2012

一点,这是一个大型,这个大型,这个大型,这个大型。

(1915年) [1915年] · [1915]

87034469

1. No Dian Company